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Zwracam sip do Pana Prezydenta w imieniu mieszkafic6w Osiedla
Kazimierza Wielkiego o utwardzenie i wyr6wnanie ulicy Jazowskiej, kt6ra
jest ulica gruntowQ bez nakladki asfaltowej. Wyr6wnanie nawierzchni
przed zim4 zaspokoi poczucie bezpiecze6stwa i komfort poruszania sig

mieszkaric6w. Mieszkaficy prosze r6wnie2 Zeby ulica ta zostala ujgta w
progranrie zwipkszenia ilo6ci lamp o5wietlenia ulicznego na Rybnicy( obok
ulicy Skalnej i Rybnickiej) dolo2enie o6wietlenia ulicznego w tym rejonie
rozwiqLe problem mieszkarlc6w z bezpieczny m dotarciem po zmroku do
wlasnych posesji.

Apelujg do Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.


